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Onderwerp Veitigheid kent geen prijs

een afzonderlijke goederenspoorlijn Ís meer

dan ooit een noodzaakin onze regio

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Lok

Schriftelijke vraag

Afgetopen vrijdag, 28 aprit 2017, is onze gemeente opgeschrikt door een botsing van een
passagierstrein met een vrachtwagen op een spoorwegovergang bij Wouw. Getukkig betrof het
'stechts'een passagierstrein en is er'slechts' één ticht gewonde gevalten. Ats een goederentrein,
bijvoorbeetd met wagons gevutd met chtoor, betrokken was geweest zouden de gevotgen voor onze

gemeente potentieel niet te overzien zijn geweest.

ln de gemeenteraad van 25 maart 2015 is niet voor niets de onderstaande motie op initiatief van

D66, PvdA en Groenlinks raadsbreed gesteund en aangenomen.
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Motie ve¡l¡gheid en leefbaarheid spoorronê Roosendaal - HâlderberSe - Moerd¡¡k

De raad van de gemeente Roosendaal, in vergader¡ng bljeen op 25 maart 2Ot5;

Constete¡ende dât:

. De gemeente Roosendaal samen met de gemeenten Halderberge en Moerd¡jk van de
stããtssecretar¡s een budget ter beschikking heeft gekregen oñ de zelfredzaãmhe¡d en hulpverlen¡ng
langs het spoor te verbeteren;

. de Eêmeenteraad van Roosendaal h¡erbij verantwoordel¡jk is voor de verantwoord¡ng van de
bested¡ng vân de m¡ddelen aan het min¡ster¡e en de gemeenten Moe¡dijk en Halderberge.

OverueSende dat:

. Het doel van basisnet Spoor ¡s het ris¡co van het veruoer van gevaarl¡jke stoffen binñen wettelijke
glenzen te houden;

. het beperken van de r¡sico's als gevolg van de omvangr¡.¡ke toenâmê vân het veruoer van
gevaarl¡jke stoffen door onze kernen een belangr¡jke taak ¡s;

. deze forse toename van r¡s¡co's n¡et meegenomen ¡s ¡n het Reg¡onaal R¡s¡coprofiel en h¡erdoor de
noodzakelijke hulpverlen¡ng- en zelfredzâamhe¡ddoelen n¡et volledig ¡n beeld z¡tn;

. de veil¡gheid van onze inwoners en tre¡nre¡z¡gers d¡e re¡zen door het geb¡ed, door de intensivering
van het veruoer vañ gevaarl¡jke stoffen zoveel als mogelíjk gewaãrborgd moet wordeni

. de 3 betrokken gemeenten als ult¡em doel hebben, ¡n het kader van ve¡li8he¡d eñ leefbaãrhe¡d, dât
de goederenspoorlijn bu¡ten de betreffende kerneñ komt te l¡ggen.

Draâgt het college van B&1 , op:

1. Zich bl¡jvend ¡n te zêtten ñ¡ddels een brede lobby vân betrokkeñ paft¡jen voor veil¡gere en
alternat¡eve tracés en daar een regionale en le¡dende rol in te veruullen;

2. De gemeenteraad te informeren (via raadsmededelingen en de P&C-cyclus) welke
act¡v¡teiten z¡in ondernomen ¡n de zoektocht naar altêrnât¡even, alsmede de status h¡ervan

3. Jaarl¡¡ks te toetsen of de ve¡lighe¡d ¡n relat¡e tot de r¡s¡co's door het toenemen van vervoer
van gevaarlüke stoffen ¡n verhouding blijft;

4. De inwoners jaârl¡iks middels e¡gen commun¡câtiemiddelen actief eñ transpârant
¡nformeert over r¡s¡co's, maatregelen en voortgaôg lobby;

En gâat over tot de orde van de dag.

Namens,

Alex Raggers
M¡chael Yap
Klaãrtje Koenraad
Arwen van Gestel
Jeroen van den Beemt
sandra van den N¡euwenhof
Er¡c de Regt
Bernd M¡ssal
P¡eter Beesems
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ln september 2016 is deze motie van de motietijst afgevoerd. Onder meer na de belofte dat de raad
middets raadsinformatiebrieven over de stand van zaken op de hoogte zal geworden gehouden.

De laatste raadsinformatiebrief dateert echter alweer van 15 februari 2016. Daarin staat feitetijk
niet meer dan dat een lobby voor een dergetijk spoor tastig is en dat er via de RWB is opgeschaatd
naar onder meer het DetTri-overleg.

ln onze provincie l,Jkt dit dossier hetaas niet te speten. Eergisteren, op 1 mei, pubticeerde onze
provincie een oproep aan het kabinet. Hierin worden wel knelpunten genoemd in onze provincie,
ook spoortijnen zetfs, maar onze regio wordt totaat niet genoemd. De oproep is te lezen op de site
van de provincie:
http: / /www. brabant. nl/actueet/nieuws/2017lapril/ooroep-aan-kabinet-zet-brabant-niet-oo-de-
rem.asDX

Namens D66, PvdA en Groenlinks wit ik het cottege de votgende vragen stellen:

1) Wanneer kunnen we ats raad de volgende raadsinformatiebrief over dit dossier verwachten?

2) Wat is er sinds februari 2016 gebeurd met betrekking tot dit dossier?

3) Wat heeft het cottege sinds februari2016 zelf gedaan met betrekking tot dit dossier?

4) Hoe heeft het cottege de punten I tot en met 4 uit de D6ó, PvdA en Groenlinks-motie het
afgetopen jaar ingevutd?

5) Heeft het cottege ondanks de informatie op de website van onze provincie wel het gevoel dat dit
dossier teeft bij ons Provinciebestuur?

6) Onderschrijft het coltege onze mening dat de aanrijding met en ontsporing van de
trein afgetopen vrijdag bij Wouw aantoont dat een 'dedicated'goederenspoortijn een dringende
noodzaak is voor onze regio?

7) Wat kunnen wij ats gemeente Roosendaal nog meer doen om deze spoorlijn een hoge(re)
prioriteit te geven in Den Haag?

Namens,
D66 - Alex Raggers en Wim Reijnders
PvdA - Michael Yap
GroenLinks - Ktaar Koenraad

Wij beantwoorden uw vragen ats votgt:

1. Bij brief van 8 februari 2017 , die op 10 februari 2017 op de LIS is geptaatst en op 23
februari 2017 in de Raad is behandeld is de Raad uitgebreid meegenomen in de stand van
zaken.

2. Zie het antwoord op vraag 1.

3. lk verwijs u attereerst naar de brief van 8 februari 2017. (zie het antwoord op vraag 1)
Daarnaast neem ik deel in de tandetijke Stuurgroep Emplacementen en de Stuurgroep
Basisnet spoor om de betangen van zowe[ Roosendaal als de 3 gemeenten te
vertegenwoordigen.

4. Het coltege btijft zich inzetten binnen de stuurgroep MHR om zowel inhoudetijk als
procesmatig het afgesproken maatregelenpakket te reatiseren. Daarnaast
btijven we om onze acties en onderhandetingen met ProRai[ en min. Van l&M kracht bij te
zetten lobby voeren richting provincie (GS/PS) en de Tweede Kamer om aandacht



te blijven vragen voor optossingen voor de W-Brabantroute

5. De Stuurgroep heeft een rondetafelgesprek gevoerd met PS (waarbij ook
vertegenwoordigers van GS aanwezig waren) over de W-
Brabantroute mede in relatie tot de Brabantroute.

6. Of een dedicated line de ultieme oplossing is voor een dergetijk incident moet nog btijken
uit het nader onderzoek van dit ongeval. Voor zowel ons coltege als de Stuurgroep MHR
btijft een dedicated line einddoel voor de toekomst. Een einddoet dat in ieder contact met
het ministerie wordt gebezigd en herhaatd.

Daarentegen vothard staatssecretaris Mw. Dijksma in haar standpunt dat, capacitair gezien
en qua veiligheid (wet Basisnet spoor) het risico ptafond niet wordt overschreden, dat de
bestaande lijn zeker tot 2030 toereikend is. Tevens geeft zij aan dat de forse
maatschappelijke kosten voor de aanleg naar haar inzicht niet opwegen tegen het
ontbreken van nut en noodzaak van zo'n verbinding.

7. Vooral btijven lobbyen richting GS/PS Brabant en de Tweede Kamer, waarbij de
verschillende fracties, vooral de potitieke tijnen naar GSi PS en de Tweede Kamer, btijven
benutten om de probtematiek onder de aandacht te btijven brengen.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd
Het col lege van burgemeesters en wethouders.
Na

uder Bereikbaarheid en Mobiliteit




